



# KUNGSÖRS SEGELSÄLLSKAP

## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2023-06-13

Närvarande: Fredrik Bergh, Roland Holm, Alf Landerholm, Reijo Peräläinen, Tommy Lindgren, Jonas Lindgren, Niclas Sandberg, Madelene Fager, Åsa Björk (Teams)

### 1. **Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Bergh hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.

### 2. **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### 3. **Tidigare frågor**

Inga frågor

### 4. **Ekonomisk rapport**

Vi har fått 21 320 kr av kommunen i föreningsstöd. Vi behöver bli bättre att söka varje år så vi inte missar de här pengarna.

281 609 kr i eget kapital. 8920 kr över budget i intäkter och 113 570 kr under budget i utgifter

### 5. **Kommittérapporter**

#### Hamn:

Vi har inte fått någon mer info från kommunen om sjögull.

Skytt med Jonas kontaktuppgifter sätts upp i båthuset så alla vet vem de ska kontakta vid fel/frågor.

Vi behöver få protokoll från EL i hamn-genomgången så det syns att den är gjord.

#### Glipen:

Arbetskväll 12 juni, 15 st deltog. Några av uppgifterna som utfördes var slå äng, takarbete grillplats, bävernät runt träd, flytt bastubrygga plus ny uppfällbar badstege samt nya fågelholkar.

#### Segling:

2 onsdagsseglingar har genomförts med totalt 6 båtar närvarande.

Vårkappsegling genomförd med 5 deltagare och segrare blev Ola Jacobson.

#### Miljö:

Miljörevision ska göras under sommaren

#### Webbmastergruppen:

BAS, sekreterarutbildning ska ske. I övrigt alla utbildningar genomförda.



## KUNGSÖRS SEGELSÄLLSKAP

### Ungdom:

Bokat 3 tillfällen i augusti, försöka få ut info till allmänheten

### 6. **Medlemsärenden**

2 st medlemsansökningar godkändes:

Bure Morell

Björn Hurtig

### 7. **Inkomna skrivelser**

Inga nya skrivelser.

### 8. **Övriga frågor**

Jonas tar fram en checklista för följebåtarnas skötsel, utkast klart nästa möte.

Hur gör vi om någon vill ligga i vår hamn som gästplats? Betalning och försäkring? Gäller Katja från Tyskland i första hand men även generellt framöver

Kungsörsdagen, hur får vi fokus på klubben och vilka vill hjälpa till?

Nytt försök med klubbkläder, tidigare har inte gett något. Jonas lyssnar med de lokala Exhiban och Underbase. Vi börjar med Piké och keps.

### 9. **Nästa möte**

22 augusti 2023. Övriga möten 3/10, 7/11, 5/12.

### 10. **Mötets avslutande**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet:**

**Justerare:**

---

**Jonas Lindgren**

---

**Fredrik Bergh**